
 
 

 

 

 

 

 
 

FSTA Fagnetværk – Medicinske luftarter 

14.06.2023, kl. 9.30-14:00  OUH 

 

ERFA-blad: 

ERFA-bladet gengiver kort emnet og emnets diskussion. Det vil ikke være fyldestgørende, men blot 

som inspiration til OBS-punkter. 

 

Dagsordenspunkt: 

Erfaringer fra/med COVID 19, runde blandt deltagerne v/Lars Sloth 

 

Diskussion: 

- Grundlaget for en COVID 19 håndtering er, at der på forkant er lavet en risikovurdering 

(DS14971-2017). 

- Hvad er kravet pr. udtag (O2 og APM)?? 50 l/min eller 100 l/min eller…? 

- Hvor mange udtag skal kunne levere det - samtidighedsfaktor? 

- Er der bygninger/afsnit, som er bedre end andre? 

- Er der risiko ved for meget O2 (i rummet pga. lækage)? 

- Er det nødvendige overblik over infrastrukturen tilstede? 

- Kan der etableres systemer som ikke nødvendigvis følger gældende regler, pga. nødret?  

Hvad gør man efterfølgende? 

- Generelt vil det være en god ide med en ”Gaskomite” bestående af alle interessenter. 

 

Sammendrag: 

Der bør på hvert enkelt hospital/organisation dannes et forum, som dels samler op på, hvad som 
skete og hvorledes sådanne situationer imødekommes i fremtiden. 
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